



LONG BEACH
COMMUNITY
DEVELOPMENT



PUBLIC NOTICE

សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសវនាការសាធារណៈ

សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសវនាការសាធារណៈ៖ នៅថ្ងៃចន្ទ ទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 2024 វេលាម៉ោង 4:00 រសៀល ក្រុមហ៊ុនវិនិយោគសហគមន៍នៃទីក្រុងឡងប៊ិច នឹងបើកសវនាការសាធារណៈមួយនៅបន្ទប់សន្តិសីទជាន់ទី 2 នៃសាលាក្រុងដែលមានអាសយដ្ឋាននៅ 411 W. Ocean Blvd., Long Beach។

គោលបំណងនៃសវនាការសាធារណៈនេះគឺដើម្បីប្រមូលមតិរបស់សាធារណជនអំពីមតិឆ្ពោះទៅរកការជម្រះចោលឧបសគ្គក្នុងការដាក់ពាក្យសុំលំនៅឋាន។ ការជម្រះចោលឧបសគ្គក្នុងការដាក់ពាក្យសុំលំនៅឋាននេះគឺជាកម្មវិធីផ្តល់ថវិកាជំនួយដែលមានភាពប្រកួតប្រជែង ដែលខាងនាយកដ្ឋានលំនៅឋាន និងអភិវឌ្ឍន៍ទីក្រុងសហរដ្ឋអាមេរិកជាអ្នកឧបត្ថម្ភថវិកា និងមានគោលដៅក្នុងការកំណត់ និងជម្រះឧបសគ្គដែលរារាំងមិនឱ្យសាងសង់ និងអភិវឌ្ឍលំនៅឋានដែលមានតម្លៃថោកសមរម្យ។ សកម្មភាពដែលបានស្នើឡើងរួមមានការអភិវឌ្ឍលំនៅឋាននៅតំបន់ដែលមានធនធានច្រើនតាមរយៈការសាងសង់ថ្មី ការទិញ និងការស្តារនីតិសម្បទាឡើងវិញនៃអគារលំនៅឋានសម្រាប់ច្រើនគ្រួសារដែលមានស្រាប់ ក៏ដូចជាការផ្តល់ថវិកាដល់កម្មវិធីបរិច្ចាគបាលកិច្ចដ៏ស្និទ្ធស្នាលដែលមានចំនួនទឹកប្រាក់រួមបញ្ចូលគ្នាសរុប \$7,000,000។

ឯកសារចម្លងនៃសេចក្តីព្រាងសម្រាប់ការជម្រះចោលឧបសគ្គក្នុងការដាក់ពាក្យសុំលំនៅឋាននេះនឹងមានផ្តល់ជូនចាប់ពីថ្ងៃទី 30 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2024 តទៅសម្រាប់ការបញ្ចេញមតិសាធារណៈរយៈពេល 15 ថ្ងៃនៅផ្នែក "ព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុត" នៃទំព័រលើអ៊ីនធឺណិតអំពីសេវាអភិវឌ្ឍន៍តាមរយៈ

<http://www.longbeach.gov/lbds>។

សាលាក្រុងឡងប៊ិច មានបំណងផ្តល់ជូនការសម្របសម្រួលសមស្របសម្រាប់សវនាការសាធារណៈនេះដោយអនុវត្តតាមច្បាប់ស្តីពីជនពិការអាមេរិកឆ្នាំ 1990។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការឯកសារនេះក្នុងទម្រង់ផ្សេងពីនេះ ឬត្រូវការការសម្របសម្រួលពិសេសណាមួយដើម្បីចូលរួមក្នុងសវនាការសាធារណៈនេះ សូមទាក់ទងទៅ Mary Daou តាមទូរសព្ទលេខ (562) 570-7167 ឬអ៊ីមែល Mary.Daou@longbeach.gov យ៉ាងតិច 48 ម៉ោងមុនពេលបើកសវនាការនៅថ្ងៃទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 2024។ មតិជាលាយលក្ខណ៍អក្សរត្រូវដាក់ឱ្យបានមុនថ្ងៃទី 3 ខែតុលា ឆ្នាំ 2024 និងផ្ញើទៅ Mary Daou, ផ្នែកសេវាអភិវឌ្ឍន៍ ដែលមានអាសយដ្ឋាននៅ 411 W. Ocean Blvd., 2nd Floor, Long Beach, CA 90802 ឬ Mary.Daou@longbeach.gov។

ដើម្បីស្នើសុំព័ត៌មាននេះជាទម្រង់ផ្សេងពីនេះ ឬស្នើសុំឱ្យមានការសម្របសម្រួលសមស្របណាមួយ សូមទាក់ទងទៅនាយកដ្ឋានសេវាអភិវឌ្ឍន៍តាមរយៈ longbeach.gov/lbds និងទូរសព្ទលេខ 562.570.3807។ យើងស្នើសុំឱ្យអ្នកដាក់សំណើក្នុងរង្វង់ថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការ ដើម្បីធានាឱ្យមានការផ្តល់ជូនតាមសំណើ។ ទោះជាយ៉ាងនេះក្តី យើងនឹងព្យាយាមសម្របសម្រួលតាមសំណើដែលដាក់យកពេលវេលានេះ។